
VIMCO’S PORTFOLIO

Vimco, born in 1980, is a vibrant, dynamic and flexible company whose 
core business focuses on the full engineering and in-house manufacturing 
of complete lines in the secondary packaging, end of line equipment and 
robotic solutions for the food & beverage and non-food industries as well.
All machines’ components are manufactured in house for a total control of 
the parts’ quality, aimed to keep a high customer focus level.
The company know-How and ability to customize tailor-made solutions and 
turn-key systems represent a “unique” asset customers can take advantage 
of, making Vimco a reliable, qualified Packaging Partner.
An experienced and a technically highly skilled team leads Vimco to be an 
eclectic, versatile company, capable to offer customers a good variety of 
top-class solutions across all food market segments with an after sales 
service up to the tasks and customers’ expectations. 
Vimco mainly operates in the bakery, confectionery, dairy, ready meals, 
grocery, snacks, pet food and coffee business categories. Machines include 
forming, box closing, cartoning, lidding, sleeving, monoblock, end of line 
and complete solutions.
Vimco is riding sustainable business practices and represents a good venue 
to help customers to pursue automation in an eco-friendly environment.

شركة فيمكو "Vimco"، التي تأسست في عام 1980، هي شركة متألقة، وديناميكية، ومرنة، 
تركز أعمالها الأساسية على التصميم الداخلي الكامل وإنتاج خطوط كاملة في عبوات ثانوية 

معلبة، لصناعة الأغذية وما بعدها.
يتم تصنيع جميع المكونات الميكانيكية للآلات داخليًا للتحكم الكامل في جودة المكونات بهدف 

تقديم خدمة ما بعد البيع موثوقة وصالحة من ناحية الجودة.
إن خبرة الشركة والقدرة على تخصيص الحلول المصممة خصيصًا، وتوفير أنظمة جاهزة، 

تمثل أصلًًا "فريدًا" يمكن للعملاء الاستفادة منه، مما يجعل فيمكو شريكًا موثوقًا به.
يجعل فريق الخبراء الفنيين والمؤهلين تأهيلًًا عاليًا من فيمكو شركة عامة ومتعددة الاستخدامات، 
قادرة على تزويد العملاء بمجموعة متنوعة ممتازة من الحلول في جميع قطاعات سوق المواد 

الغذائية مع خدمة ما بعد البيع مختصة تلبي توقعات العملاء.
تعمل شركة فيمكو بشكل رئيسي في قطاعات المواد الغذائية، مثل المخابز، ومتاجر الحلويات، 
وأغذية  الخفيفة،  والوجبات  والشوكولاتة،  والقهوة،  الجاهزة،  والوجبات  الألبان،  ومنتجات 
التغليف  وآلات  والتغطية،  والإغلاق،  التشكيل،  آلات  الماكينات  تشمل  الأليفة.  الحيوانات 
الآلية  والجزر  الواحدة،  الكتلة  وحلول  الخط،  نهاية  وآلات  الربط،  وآلات  الأفقية،  الكرتوني 

المتكاملة التي تشكل خطوطًا كاملة لتعبئة الصناديق.
بفضل  والتغليف.  التعبئة  قطاع  في  متزايدة  أولوية  الاستدامة  أصبحت  الأخيرة،  السنوات  في 
خبرتها ومعرفتها، تقود فيمكو الشركات في الانتقال نحو الأتمتة في اختيار تغليف أكثر استدامة.
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